

Reference Sheet 252

Silo Plant



Type / Type / Typ:	Siloanlæg / Silo Plant / Siloanlage
Kunde / Customer / Kunde:	Mestilla UAB, Lithuania (file no. 310114)
Leveret / Delivered / Geliefert:	2007
Kapacitet / Capacity / Leistung:	Silo 10.000 T
Produkt / Product / Erzeugnis:	Rapsfrø / rape seed / Rapssamen



Detailoplysning / Detailinformation / Detailauskunft

Siloanlæg inkl. transportsystem, indtagkapacitet 200TPH, 2 stk. 5000 T siloer udstyret med fejeseagl, beluftning og Unitest PC-baseret temperaturmåleudstyr. 50TPH transportsystem til oliepresseanlæg med mulighed for opvarmning af rapsfrø på BG-3 tørreri. Endvidere transportsystem til håndtering af rapskage - fyldning af flat storage samt udlastning til jernbane.

Siloplant incl. conveying equipment, intake capacity 200TPH, 2 pcs 5000T silos equipped with sweep augers, aeration fans and Unitest PC-based temperature monitoring system. 50TPH conveying equipment to oil pressing plant with possible heating of rape seed on BG-3 dryer. Furthermore conveying equipment for handling of rape cakes - filling of flat storage as well as outloading facility for railway wagons.

Silo Anlage inkl. Förderausrüstungen, Einlaßkapazität 200TPH, 2 pcs. 5.000T Silos ausgerüstet mit Fege Snekke, Lüftung ventilatoren und Unitest PC kontrolliert Temperaturüberwachungsanlage. 50TPH Förderausrüstungen zum öl Presserei mit möglicher Heizung des Rapssamens auf Trockner BG-3. Ausserdem Förderausrüstungen für Behandlung des Rapskuchen - Füllung des flache Ablage sowie entladung für Eisenbahnwagen.